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Powstanie szkoły to odpowiedź na 

potrzeby rynku. Reforma gospodarki 
i zmiany, które wówczas nastapiły spra-
wiły, że powstała nisza, w której dosko-
nale się odnaleźliśmy. Brakowało szkół 
dla dorosłych, którzy kiedyś skończyli 
„zawodówki”, a po pewnym czasie chcie-
li się dalej kształcić. Zawody budowlane, 
mechaniczne i fryzjerstwo – to były pro-
fesje, w których ludzie chcieli się kształ-
cić, a  nie mieli szans ukończenia szkół 
dziennych, gdyż musieli pracować. I wła-
śnie wtedy założyłem szkołę, w  której 
te osoby mogły się kształcić w systemie 
zaocznym.

Pracodawcy zgłaszali nam, na jakie za-
wody jest zapotrzebowanie. W ten spo-

sób powstały kierunki np. informatyka, 
poligrafia, a jako pierwsi w regionie uru-
chomiliśmy policealną logistykę. W 1998 
roku zaczynaliśmy od trzech kierunków. 
W tej chwili po reformie szkolnictwa za-
wodowego w wyniku, której zlikwidowa-
no wiele kierunków policealnych mamy 
szkoły dla młodzieży bezpłatne, dla do-
rosłych i kursy kwalifikacyjne. W sumie 
19 szkół o bardzo szerokiej ofercie, każdy 
może wybrać coś dla siebie.

Do prowadzenia szkół zaangażowa-
lem synów, Krzysztofa i Sebastiana i tak 

powstała rodzinna firma Euro-Szkoła Bis 
Jacek Sadrakuła i synowie.

Doskonale wyczuwam potrzeby rynku 
pracy oraz uczniów i słuchaczy. Szkoła jest 
moją pasją,  „czuję” szkołę i choć mógłbym 
wieść życie emeryta, to uwielbiam to co 
robię, kocham ludzi i  lubię z  nimi prze-
bywać. Tworząc Euro-Szkołę Bis, miałem 
wizję i udało mi się ją urzeczywistnić.

Chciałem, żeby była szkołą dla wszyst-
kich, miała najbogatszą ofertę w regionie 
i taka jest.

Dziś pracujemy na prestiż i  jej wyso-
ki poziom. Szkoła jest postrzegana jako 
przyjazna i  to jest moją wielka dumą.
Pochodzę z nauczycielskiej rodziny i tę 
pasję mam niejako we krwi. Mój ojciec 
przed wojną ukończył Uniwersytet Ja-
gielloński i uczył historii, prowadził też 

tajne nauczanie. Jego historia jest nieby-
wała, ponieważ pochodził z  dworskich 
czworaków w Zakrzowie, a mimo to uda-
ło mu się skończyć studia. Matka ukoń-
czyła liceum pedagogiczne w Tarnobrze-
gu i również uczyła. Moja siostra także 
była nauczycielką, ja przez czterdzieści 
lat uczyłem fizyki. Niebawem będę ob-
chodził pięćdziesięciolecie pracy pe-
dagogicznej. Dziś już trzecie pokolenie 
naszej rodziny związane jest z oświatą, 
synowie Krzysztof i Sebastian prowadzą 
własne szkoły.

co proponujemy:
Tworzymy rodzinną firmę, dzięki wy-

sokiemu poziomowi, doskonałej, pro-
fesjonalnej kadrze i  reklamie nie boimy 
się niżu demograficznego. Osoby, któ-
re przychodzą do nas, widzą, że szkoła 
jest dla nich, a nie odwrotnie. Tu liczy się 
wykwalifikowana kadra, profesjonalizm, 
wysoki poziom nauczania, ciekawa ofer-
ta. Rynek usług edukacyjnych wymaga 
też elastyczności i kreatywności, szybkich 
działań i reakcji na zachodzące zmiany.

Ciągle doskonalimy swoje umiejętno-
śći, cała kadra kierownicza ukończyła stu-
dia podyplomowe Menedżerów Oświaty 
w Gnieźnie, jedynej takiej placówce w Pol-
sce. Uczestniczymy w praktykach pedago-
gicznych w krajach Unii Europejskiej i euro-
pejskich konferencjach oświatowych, są to 
bardzo pożyteczne wyjazdy i dużo wnoszą 
do naszych szkół. Nie można ograniczać się 
tylko do regionu, cenne są doświadczenia 
innych osób z branży edukacyjnej.

To się przekłada na wymierne wyniki 
w postaci najwyższego wskaźnika zdawal-
ności matury w mieście i województwie.

Szkoła funduje uczniom i słuchaczom 
stypendia. Jest to ewenement.

Dysponujemy profesjonalnie wyposa-
żonymi pracowniami: informatyczną, fry-
zjerską i językową, przy czym ta ostatnia 
jest jedyną w regionie.

Młodzież uczestniczy w obozach języ-
kowych, w  obozach letnich, żartobliwie 
przez nich określanymi „obozami prze-
trwania”,  w stanicy harcerskiej w Bieszcza-
dach. Bierzemy udział w międzyszkolnych 
konkursach fryzjerskich, którego w 2013 
roku byliśmy organizatorami. Był to pierw-
szy tego typu konkurs w Tarnobrzegu.

Organizujemy spotkania z gośćmi spe-
cjalnymi ze świata kultury, polityki, nauki, 
biznesu. Aktywnie uczestniczymy w życiu 
lokalnej społeczności.

Pomysłów nam nie brakuje, mamy da-
lekosiężne plany, nie boimy sie marzeń, 
bo przecież sukcesu nie osiąga się z rę-
kami w kieszeniach.

JACEK SADRAKUŁA i SYNOWIE
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Już 15 lat jesteśmy z Wami. 
Mamy ponad 5 tysięcy absolwentów.

Z OSTATNIEJ CHWILI !!!!
 Jesteśmy pierwszą ponadgimnazjalną szkołą w Polsce, która wprowadza e-pod-

reczniki i tablety. 
Uczniowie otrzymają je gratis, rodzice nie ponoszą kosztów podręczników. Po prostu 

realizujemy hasło XXI wieku: SZKOŁA JUTRA JUŻ DZISIAJ.
Jestesmy po wstępnych ustaleniach popdpisania porozumienia z Państwową Wyż-

szą Szkolą Zawodową im.prof. Stanisława Tarnowskiego w Tarnobrzegu, której rektor 
obiąłby patronat nad Policyjnym Liceum Ogólnokstałcacym.
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Dla młodzieży: 

– klasa mundurowa 
– klasa wizażu, makijażu i stylu 
– klasa ratownictwa medycznego 
– klasa biznesowo-menadżerska 
– klasa fotograficzna 
 z grafiką komputerową

– architektury krajobrazu
– budownictwa
– logistyki
– fryzjerskie
– informatyczne

po szkole podstawowej, gimnazjum 
i szkole zawodowej.

TECHNIK: 
– administracji 
– usług kosmetycznych 
– geodezji, informatyki
– bhp 
– drogownictwa
– pojazdów samochodowych
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na stałe wpisała się 

w edukacyjną mapę miasta 
i regionu. 
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